万港/燃气烘炉/单层两盘带架

产品名称	万港/燃气烘炉/单层两盘带架
公司名称	广州哈客厨房设备有限公司
价格	面议
规格参数	加工定制:否 品牌:万港
公司地址	广州市番禺区洛浦街厦滘村西环路2号首至三层 厦滘农贸综合市场第32号铺
联系电话	13600009021

产品详情

性能特点:万锋烘烤炉运用现代厨具设计理念,集科技与一体,采用优质发热元件,能使烘烤物均匀受热·时间快速,有效节省能源,符合卫生标准,是单位·食堂·饮食业·中西式糕点店的必然选择。

wanfeng baking ovens take ten design concept for modern kitchen utensils, integrate the high tech with environmental ideas, and use the quality heating components to guarantee the even and fast heating and the effective sacing of energy that complies with the hygienic standards, and is the best choice for organizations, canteens, catering industry and chinese and western-style bakeries

1:特设熄火自动保护功能,既安全,又环保

special automatic protection function die-out that is safe and environmental-friendly

2:专用燃气烧烤烘烤工作原理,可使你的机器远离错峰用电带来的烦恼;

special gas combustion baking operation principle to make your cooking convenient in peak-hour.

3:内置全自动控温探头;高效的烘烤发热管,升温时间快,工作寿命长;

built-in automatic temperature detector to guarantee the efficient baking heater, fast temperature rise and long service life.

4:面火·底火温度独立控制,为你的点心打造最佳的烘烤温度环境;

independent control of upper fire and lower fire to create the best bread cooking temperature for you.

5:专用燃气燃烧烘炉工作原理,可使你的机器远离错峰用电但俩的烦恼;

special gas combustion baking opertion principle to make your cooking convenient in peak-hour.

6:独特设计的火排燃烧管,使燃气燃烧更充分、热效率更高,热量散发更均匀;

unique fire tubing to guarantee the fully combustion, high heating dffciency and even heat radiation.

7:全自动点火设计,简便操作即可将火排点着,无需烦琐的程序式点火操作;

automatic ignition design that is easy to operate without pedantic ignition program

本产品的加工定制是否,品牌是万港